



峇株巴辖中华总商会 CHINESE CHAMBER OF COMMERCE BATU PAHAT

No. 32, Jalan Rahmat, 83000 Batu Pahat, Johor, Malaysia.

Tel : 607-4311989, 4315989 Fax : 607-4314660

http://www.cccbp.org.my

e-mail: cccbp1908@gmail.com

2 寸彩色相片



入会申请表格 MEMBERSHIP APPLICATION FORM

申请日期 Date of Application			会员号码 Membership No:		
个人/商号/社团 Individual/Company/Association	中 (C)				
	英 (E)				
通讯处 Correspondence Address					
身份证/商号/社团注册 IC/Business/Association Reg.			性别 Sex	<input type="checkbox"/> 男 Male	<input type="checkbox"/> 女 Female
电子邮件 E-mail Address			网站 Homepage		
电话号码 Tel No.	(1)	传真号码 Fax No.			
	(2)	手提号码 H/P			
商务性质 Business Nature					
如属商号或社团, 请列明代表人之资料 In case of Company or Association, please fill in representative's particulars					
代表人姓名 Representative's Name	中 (C)		联络号码 Tel No.		
	英 (E)		手提 H/P		
身份证号码 IC No.			性别 Sex	<input type="checkbox"/> 男 Male	<input type="checkbox"/> 女 Female
介绍人 Recommended by	姓名 Name	(1)	(2)		
	签名 Signature				
<p>兹承以上两位介绍人申请加入贵会为会员, 诚愿遵守会章及一切议决案并协力推进会务之发展 I/We apply for admission as a member of the Chamber. I/We have read and fully understand the Rules and Regulations of the Chamber and agree to be bound by them and such additions and amendments thereto as may from time to time be made. I/We declare that the information given herein is to my/our knowledge and belief true.</p> <p><input checked="" type="checkbox"/> 本人谨此确认并同意, 本人提供峇株巴辖中华总商会之个人资料, 作为按照隐私政策说明下使用, 和其他与峇株巴辖中华总商会宗旨相一致之用途, 以协助峇株巴辖中华总商会日后处理与总会相关的事务。为此目的, 兹与峇株巴辖中华总商会协议, 本人授权峇株巴辖中华总商会保留和使用本人资料, 并可把有关资料进一步传送到其办事处及马来西亚中华总商会 (中总), 促成和峇株中总宗旨有附带性和/或相关的用途。</p> <p><input checked="" type="checkbox"/> I hereby acknowledge and agree that my personal data is given to Chinese Chamber of Commerce Batu Pahat for the purpose stated in the Privacy Policy, other purposes necessary so long as the intended purpose is in line with the objectives of Chinese Chamber of Commerce Batu Pahat to help Chinese Chamber of Commerce Batu Pahat in any future dealings with us. For these purposes, by way of a contract with Chinese Chamber of Commerce Batu Pahat, I hereby authorize Chinese Chamber of Commerce Batu Pahat to retain and use my personal data and to further transmit it to its office, & ACCCIM, in furtherance for the objectives of Chinese Chamber of Commerce Batu Pahat.</p>					
申请人签名 Signature of Applicant		商号/团体盖章 Company / Association Chop		代表人签名 Signature of Representative	
FOR OFFICE USE ONLY	广招会员小组审核 CHECKED	决定 Result	姓名 Name	签名 Signature	日期 Date
		接受/不接受 Accepted / Not Accepted			
	会长批准 APPROVAL	批准/不批准 Approved / Not Approved			

峇株巴辖中华总商会 入会永久会员须知

REFERENCE

(A) 商号入会

No	文件	秘书处备用
1	会费 RM850.00	
2	M & A / 公司注册局 (SSM 文件) /SSM Super Form	
3	Form 24 / Form 49 / Borang D / Borang E /Super Form (6,24,44,49)	
4	申请人身份证副本	

其公司多过 1 位以上股东，必须提供以下资料并给予本会保存审核，其公司代表人之身份将在本会正式收到以下资料及审核确认后方为有效。如下：

文件	秘书处备用
公司委任函 (参阅样本)	
代表人身份证副本	
(代表人) 2 寸彩色相片 1 张	

(B) 个人入会

No	文件	秘书处备用
1	会费 RM450.00	
2	公司注册局 (SSM 文件) /Borang D / Borang E/SSM Super Form	
3	身份证副本	
4	2 寸彩色相片一张	

(C) 青商团团员

凡 45 岁及以下之上述商会年青会员，皆**免费**即可成为青商团团员。

备注：

- 1) 所有加入本会商号或个人会员，本会将向马来西亚公司委员会下载最新文件副本 (Corporate Information)。
- 2) 若以支票付款，请注明：“Chinese Chamber of Commerce Batu Pahat”。

公司委任函
LETTER OF APPOINTMENT

日期:
Date:

敬致: 会长
The President
峇株巴辖中华总商会
Chinese Chamber of Commerce Batu Pahat
32, Jalan Rahmat,
83000 Batu Pahat,
Johor.

Dear Sir,

事项: 委任函

RE: LETTER OF APPOINTMENT of COMPANY'S REPRESENTATIVE

事关上述事宜, 本公司委任:

With reference to the above matter, Our Company hereby appoint:

代表人姓名 Representative' name	身份证号码 I/C No

作为本公司成为峇株巴辖中华总商会会员之代表人。
as (*our*) representative in Chinese Chamber of Commerce Batu Pahat.

本公司在此确认以上委任之绝对合法性。任何修改将会预先以正式书面通知贵会。
We hereby confirm that the aforesaid appointment of representative shall remain valid and binding upon our company in full until and unless it is amended via prior formal notice in writing to your goodselves.

谢谢。
Thank you.

Yours faithfully,

董事签名 (代表人不能作为委任函的董事签署人)

董事姓名:

Full name of signatory Director:

(*The representative cannot be the signatory of this letter*)

公司盖章
Company Stamp

备注 Remarks:

会员如欲更换其代表, 必须预先以公函通知本会。有关更换代表将于本会收到函件通知之 30 天后正式生效。

For any intended change of representative by the member, a formal notice must first be served on the CCCBP. The change of representative shall be deemed effective at the expiry of 30 days from the day CCCBP receives such notice.